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تب و تاب مذاکرات همچنان ادامه دارد اما این بازر نه در وین بلکه در پایتختها 
از جمله تهران.مردان هسته ای همانگونه که پیش بینی می شد از روز بازگشت 
بر سر میزهای پاســخگویی حاظر شــده اند.گاه در مجلس و گاه در تلویزیون 
و گاه در نشست خبری.روز گذشــته ظریف و صالحی عازم بهارستان شدند تا 
درباره توافق برجام با 1+5 توضیحات مفصل تری به بهارســتان نشینان ارائه 
دهند.اما عضو دیگر تیم هسته ای هم پرکار تر از قبل در میان خبرنگاران حاضر 
شد و در قالب یک نشست خبری به ســوالات گوناگون خبرنگاران پاسخ داد. 
عباس عراقچی در این نشســت در خصوص مذاکرات هسته ای با نمایندگان 
رسانه های گروهی داخلی و خارجی ضمن تشــکر از محبت رهبری در کارزار 
ســخت و طولانی از تیم مذاکره کننده گفت: ایشان خطوطی را ترسیم کردند 
که همواره راهنمای ما بود و خوشــحالیم که حمایت شــان را بعد از مذاکره نیز 

از ما داشتند.

طول دوره بررسی شورای امنیت از نظر قطعنامه، 10 سال است
وی در پاسخ به پرسشــی درباره احتمال این که آمریکا مدت قطعنامه را از 10 
سال به 15 سال بکشاند، گفت: چنین چیزی ممکن نیست و طول دوره بررسی 
شــورای امنیت از نظر قطعنامه، 10 سال اســت؛ این که اعلام شده بعد از 10 
سال قطعنامه دیگری بدهند و پنج سال اضافه کنند از نظر ما پذیرفته نیست و 
جزو توافق هم نیست. این عضو ارشد تیم مذاکره کننده کشورمان ادامه داد: 
همچنین در داخل وزارت خارجه ســازو کاری تعیین می شود و اجرای توافق و 
پیگیری تعهدات طرف مقابل برای ما از اهمیت فوق العاده برخوردار اســت و 

آن را دنبال می کنیم.

طرفهای مذاکره تنها می توانند کلیت آن را تایید و یا رد کنند
وی در پاســخ به ســوال دیگری مبنی بر این که اگر مجلس شورای اسلامی با 
متن برجام مخالفت کند چه می شود و چه نهادی می تواند این متن را وتو کند؟ 
گفت: هیچ نهــاد و فردی قدرت و توان وتوی تصمیمــات و مصوبات مجلس 
شورای اسلامی را مگر شورای نگهبان به لحاظ همخوانی آن با موازین شرع 
و قانــون ندارد، اگر مجلس تصمیمــی در این باره بگیرد و یــا این کار از طریق 
شورای عالی امنیت ملی تایید یا رد شود روال خود را طی می کند، اما هیچ یک 
از طرف های توافق در موقعیتی نیســتند که جزییات برجام را تغییر دهند بلکه 
تنها می توانند کلیت آن را تایید و یا رد کنند. وی ادامه داد: اگر به هر دلیلی برجام 
تایید نشود این که بعد از آن دوباره به مذاکره برمی گردیم یا نه مشخص نیست.

انتظار تغییر مواضع امریکا را نداریم
وی درباره  اظهــارات اوباما مبنی بر این که در بحث های تروریســم همچنان 
با ایران اختلاف نظر عمده دارند گفت: هیچ وقت انتظار تغییر سیاســت های 
آمریــکا درباره  ایــران الا در خصوص مســاله هســته ای نداشــته و نداریم و 
طرف مقابل هم نباید انتظار تغییر مواضع ما جز در موضوع هســته ای داشــته 
باشد. سیاســت های ما نسبت به منطقه و نظام ســلطه و حمایت از دوستان و 
متحدانمان تغییر نخواهد کرد. اگر چنین برداشتی هم صورت می گیرد درست 

نیست و از نظر ما اعتباری ندارد ما بارها گفتیم حل موضوع هسته ای و رسیدن 
بــه توافق تنها مدیریت کردن یکی از موضوعاتی اســت که بین ایران و امریکا 
وجود دارد و به معنی عادی شدن روابط نیست. وی تاکید کرد: سیاست خارجی 
ایران طبق گذشــته ادامه می یابد و کماکان شــاهد اظهارات خصمانه طرف 

مقابل در برخی موضوعات خواهیم بود.

بیش از 10 بار میز مذاکره را ترک کردیم 
وی در پاســخ به خبرنگاری که از وی پرسید جان کری در اظهاراتی گفته است 
3 بار میز مذاکره را ترک کرده اســت با بیان این که مذاکرات هســته ای فراز و 
نشیب زیادی داشته است اظهار کرد: ما هم بیش از 10 بار میز مذاکره را ترک 
کردیم. اساسا مذاکرات هســته ای بسیار پرتنش بوده است و در مواقعی موانع 
جدی بر سر راه داشتیم و شاید دو روز قبل از توافق مطمئن نبودیم که به توافق 
می رسیم؛ چراکه هدف ما رسیدن به یک توافق خوب بوده است که درآن اصول 
و چارچوب تعیین شــده رعایت شده باشد و هیچ گاه اجازه ندادیم فشار روانی و 

عصبی مانع ما در رسیدن به خواسته مان شود.

موگرینی به تهران می آید
این عضو ارشــد تیم مذاکره کننده هســته ای کشــورمان از ســفر هفته آینده 
موگرینی رئیس سیاســت خارجه اتحادیه اروپا و فابیوس وزیر خارجه فرانســه 
به تهران خبر داد و در پاســخ به ســوالی در این ارتباط اظهار کرد: بعد از توافق 
ژنو شــاهد موجی از ســفر وزرای خارجــی اروپایی به تهران بودیــم و این موج 
بعد ازتوافق وین دوباره شــروع شــده است. شــاهد بودیم که بعد از توافق وین 
یک هیات اقتصادی آلمانی به ایران ســفر کرد و قرار اســت هفته آینده خانم 
موگرینی و آقای فابیوس به صورت جداگانه به تهران سفر کنند و این موضوع 

در دستور کار است.

اس 300 مشمول قطعنامه نیست
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر این که آیا خرید سلاح اس 300 از سوی ایران از 
روسیه نیز نیازمند مجوز شورای امنیت سازمان ملل متحد است یا نه؟ گفت: 
ســلاح هایی که فروش آن ها به ایران در این قطعنامه مشــمول محدودیت ها 
شــده 7 قلم است و اس 300 شــامل این موضوع نیســت. دولت روسیه نیز به 
صراحت اعلام کرده که اس 300 شامل محدودیت  نیست و خارج از آن چیزی 

است که در قطعنامه شورای امنیت به آن اشاره شده است.

سخنان شرمن در قالب یک آینده نامعلوم است
عراقچــی در مورد صحبت های اخیر وندی شــرمن عضو تیــم مذاکره کننده 
آمریکایی مبنی بر این که مدت قطعنامه شورای امنیت باید به 15 سال افزایش 
پیــدا کند و آمریکا می خواهد بعد از پایان 10 ســاله مــدت قطعنامه، قطعنامه  
دیگری به مدت 5 سال برای افزایش  محدودیت ها علیه ایران به شورای امنیت 
ارائه کند، گفت: همان طور که در ابتدای جلســه نیــز گفتم از نظر ما قطعنامه 
شورای امنیت صراحت دارد و دوره  توافق 10 ســاله است. پرونده ایران بعد از 

10 سال در شورای امنیت خاتمه پیدا می کند. این که آمریکایی ها مثلا بگویند 
بعد از 10 ســال قطعنامه دیگری بدهند از نظر ما خلاف توافق وین اســت. ما 
اعتراض خود را به آمریکایی ها اعلام کردیم؛ چراکه قطعنامه از صراحت کامل 
برخوردار اســت و این موضوع را به کشورهای 1+5 اعلام می کنیم. آن چه که 
ایشان بیان کردند در قالب یک آینده نامعلوم است، ولی باز هم تاکید داریم که 

این موضوع از نظر ما خلاف توافق وین است.

هیچ یک از موشکهای ایران اتمی نیست
وی در بخشی از صحبت های خود با تأکید بر این که »هیچ یک از موشک های 
ایرانی که طراحی شده در راستای حمل کلاهک های اتمی نیست و کل برنامه 
موشــکی ما خارج از صلاحیت شورای امنیت اســت«، تأکید کرد: قطعنامه 
شــورای امنیت غیر از توافق اســت و نقض قطعنامه به معنــای نقض توافق 
نیســت و روشــن اســت که ما برای دفاع از منافع ملی خودمان محدودیتی را 

قائل نیستیم.
این عضو ارشد تیم مذاکره کننده هسته ای کشورمان در پاسخ به سوالی مبنی 
بر این که شــما در گفت وگوی تلفنی خود گفتید که محدودیت های موشــکی 
اعمال شــده علیه ایران در قطعنامه شورای امنیت الزام آور نیست و برخی این 
ســخن را به مانند این موضع گیری که قطعنامه ها کاغذپاره ای بیش نیســت 
تعبیر کرده اند، گفت: در مورد این که در ارتباط با قطعنامه شورای امنیت با چه 
تعبیری صحبت شــود به نظر من مصداق صحبت نیست و مهم برای ما حفظ 
منافع ملی کشور است و هرجا قطعنامه ای خلاف منافع ملی کشور ما باشد ما بر 
اساس سیاست های خود عمل می کنیم. معاون وزیر امور خارجه ادامه داد: بعد 
از صدور قطعنامه جدید شورای امنیت، جمهوری اسلامی ایران قطعنامه ای 
صــادر و مواضع خود را اظهار کرد و ما به صراحــت گفتیم بین مفاد قطعنامه و 
مفاد توافق وین بعضاً فرق هایی وجود دارد و رعایت مفاد توافق و عدم رعایت آن 
تبعاتی دارد و در مورد قطعنامه شــورای امنیت نیز این گونه است. این دیپامات 
عالیرتبه کشورمان در پاسخ به سوالی مبنی بر این که آقای ظریف در گزارشی 
که روز گذشــته به مجلس ارائه دادنــد اعلام کردند که در متــن توافق از واژه 
تعلیق استفاده نشده ولی برخی از خبرگزاری های داخلی گزارش هایی منتشر 
کردند مبنی بر این که در این توافق از این واژه استفاده شده است، توضیح داد: 
من خود روز گذشــته در مجلس بودم. رئیس محترم مجلس از آقای ظریف در 
خصوص تحریم های شــورای امنیت پرسیدند و از واژه UN استفاده کردند و 
این که آیا این تحریم ها تعلیق و یا لغو می شود که آقای ظریف نیز در پاسخ گفتند 
در هیچ جای توافق در مورد تحریم های UN از واژه تعلیق استفاده نشده است.
وی گفت: البته در ضمیمه شماره 2 از کلمه تعلیق استفاده شده و این در جایی 
اســت که مربوط به لغو تحریم های اتحادیه اروپاست. این اتحادیه از مکانیزم 

پیچیده ای برای لغو این تحریم ها برخوردار است.
وی با ارائه توضیحاتی علمی در مورد این مکانیزم، گفت: این که از کلمه تعلیق 
برای تصمیم ها استفاده شده به معنی این نیست که تعلیق جایگاهی در توافق 
وین یا برجام دارد؛ تمام تحریم های اقتصادی و مالی بر اســاس توافق وین در 

روز توافق که حدود دو ماه دیگر است لغو می شود.

بررسی عملکرد دستگاه های استان های سیل زده
ناصر سراج رییس سازمان بازرســی در خصوص اقدام این سازمان در مورد سیلاب اخیر در 
برخی از استان ها، گفت: ما مدیران کل استان های سیل خیز و طوفان خیز را موظف کردیم 
تا برخی اقدامات را انجام دهند. وی افزود: بر این اساس مدیران کل موظف هستند در 
خصوص سیلاب، سه موقعیت زمانی قبل،  حین و بعد از سیل را بررسی کنند تا مشخص 

شود در هر مقطع زمانی سازمان ها و متولیان امر چگونه عمل کرده اند.
سراج گفت: برای مثال باید مشخص شود پیش از وقوع طوفان هشدارهای 

لازم داده شده یا خیر

وزیری که عاشق واردات است
نماینده مردم کبودرآهنگ در مجلس شــورای اســلامی گفت: بعضی وزارتخانه ها و شخص 

وزرا در عمل اعتقادی به اقتصاد مقاومتی ندارند و تصمیمات آنان نشانه های آشکاری از این 
بی توجهی است.محمدعلی پورمختار گفت: وزرات صنعت و شخص وزیر با نشان داده علاقه 
وافر به واردات،  عدم حمایت عملی از تولید،  حمایت از خام فروشی مواد معدنی و عدم الزام آنان 

به تغییر و تبدیل به محصول و نیاز داخلی،  نداشــتن برنامه مشخص در حمایت از صنعت 
بزرگ خودرو و رها ساختن آنها که با کاهش تولید کیفیت مواجه شده است،  عدم 

جذب یارانه صنعت،  و بی توجهی های دیگر نمونه  بارز و روشنی بر این امر است.

اگرانقلابینیستیدحداقلآمریکاییباشید
یک عضو جبهه پایداری خطاب به برخی از 
رســانه ها که به گفته او به جشــن و پایکوبی 
برای بازگشــت آمریکا به کشور پرداخته اند 
گفت که اگر انقلابی نیســتید و عزت ایرانی 

ندارید حداقل مثل آمریکایی ها باشید.
حمید رســایی در تذکر شــفاهی در مجلس 

گفت: متاسفانه بعد از جمع بندی در وین که مراحل قانونی اش را طی نکرده 
است ، شاهد جشن و پایکوبی عده ای برای بازگشت آمریکا به کشور بوده ایم. 
همچنین شاهد بزک کردن دشمنی های آمریکا در برخی رسانه های کشور 
بودیم به طوری کــه برای اظهار چاکری به دولت جنایتکار آمریکا آب از لب 

و لوچه  آنها آویزان شده است.
وی افزود: این رســانه ها تیترهایــی می زنند که انگار ملت ایــران با آمریکا 

پسرخاله شده است! 

تحریمکنندگانبهدنبالفتحبازارایران
رئیس سازمان بسیج مســتضعفین گفت: 
درب اتاق مسئولین باید به روی تولید کننده 
داخلی باز باشــد نه مســئول درجــه چندم 
اروپا که شــرطش به رسمیت شناختن رژیم 

صهیونیستی است.
ســردار محمدرضــا نقــدی در همایــش 

دانشــجویی راه امام که عصر امروز برگزار شــد، اظهار داشت: دشمنان و 
تحریم کنندگان جوهر امضای توافق خشــک نشده به دنبال فتح بازارهای 

ما هستند. نباید چنین اجازه ای بدهیم.
وی در بخش دیگری از ســخنانش اظهار داشت: درب اتاق مسئولین باید 
به روی تولید کننده داخلی باز باشــد نه مسئول درجه چندم اروپا که شرطش 
به رســمیت شناختن رژیم صهیونیستی اســت. نقدی ادامه داد: مردم باید 

کالاهای این جنایتکاران را تحریم کنند.

خبربازداشتمشاییصحتندارد
یک منبع نزدیک به "محمود احمدی نژاد" 
رئیس جمهور ســابق در گفت و گو با باشگاه 
خبرنــگاران جوان خبــر بازداشــت "رحیم 
مشایی" مشاور عالی رئیس جمهور در دولت 
نهــم را تکذیــب کرد.گفتنی اســت؛ برخی 
رســانه ها در روزهای گذشــته مدعی شده 

بودند، "رحیم مشایی" در اولین ساعات روز یکشنبه بی سرو صدا وارد دادگاه 
انقلاب شعبه چهاراه قصر شده و بلافاصله به دستور رئیس دادگاه، در اتاقی 
که وی وارد آن شــده بود، بسته شده است."رحیم مشایی" برای پاسخگویی 
به یک پرونده جدید اختلاس که ظاهرا مرتبط با بازجویی های "حمید بقایی" 
معاون اجرائی و زندانی "محمود احمدی نژاد است" به دادگاه فراخوانده شده 
بود و هنوز معلوم نیست که وی پس از بازجویی به خانه اش بازگشته و یا با قرار 

بازداشت به زندان منتقل شده است.

واکنشحسنروحانیبهنوشیدنجامزهرازسویامام)ره(
محسن رفیق دوســت در گفت وگویی به وضعیت جلسه مســئولین کشوری و لشکری 
برای اعلام قطعنامه 5۹۸ از سوی مرحوم احمد خمینی، پرداخته است که خواندن آن 

خالی از لطف نیست.
محسن رفیق دوست، وزیر سپاه، در گفت وگویی به وضعیت جلسه مسئولین کشوری 
و لشــکری برای اعلام قطعنامه 5۹۸ از ســوی مرحوم احمد خمینی می پردازد و در 
همین راســتا می گوید: پیش از آن که حاج احمد آقا تشــریف بیاورند مطرح شــد که 
جلسه برای پذیرش قطعنامه 5۹۸ است.در آن جلسه مرحوم حاج سید احمد آقا پیام امام را دربارهٔ پذیرش قطعنامه 
خواندند و مشخص شــد حضرت امام بنا به دلایلی که بعداً مشخص شــد، قطعنامه را پذیرفتند. لذا در آنجا متوجه 
شــدیم که قرار است آتش بس برقرار شود.جلسه هیجان زیادی داشــت و آن مقطع زمانی چنین را ایجاب می کرد. 
بعضی ها گریه کردند و بعضی ها هم چیزهایی گفتند. آقای دکتر حســن روحانی هم که کنار من نشسته بود، وقتی 
به این جمله رســید که حاج احمد آقا از قول حضرت امام گفتند من جام زهر را سر می کشم و قطعنامه را می پذیرم، 
به شــوخی به من گفت: "حاج محسن! بســاطت را جمع کن و برو. تو به درد زمان جنگ می خوردی و به درد زمان 

آتش بس نمی خوری!"

اگرزناندرقدرتبودندشاهدداعشنبودیم!
شهربانو امانی عضو مجمع زنان اصلاح طلب در گفت وگو با فارس،  با اشاره به جلسات 
این تشکل سیاسی اظهار داشت: مجمع زنان اصلاح طلب پس از دولت اصلاحات و در 
راستای این منویات امام راحل مبنی بر اینکه »زنان باید در تمام مقدرات کشور دخالت 
کنند« شکل گرفت.وی افزود: ما معتقدیم باید بانوان در ارکان مهم کشور حضور داشته 
باشند و از پتانسیل بی پایان آنان که نیمی از جامعه هستند استفاده شود.عضو مجمع زنان 
اصلاح طلب در مورد حضور بانوان در مجلس دهم به مصوبه اتحادیه بین المجالس در 
سال 1375 اشاره و خاطرنشان کرد: طبق این مصوبه 25 تا 30 درصد بانوان باید کرسی های پارلمان را کسب کنند چراکه 
عدم حضور زنان در تصمیم سازی کلیدی جهان مشکلات جدی به وجود آورده است. قطعاً اگر زنان در تصمیم گیری ها 
مشارکت داشته باشــند شــاهد جنگ افروزی و پیدایش داعش نخواهیم بود.امانی اظهار امیدواری کرد: ان شاءالله 
بتوانیم کشــور را به آن افقی که برای آن ترسیم شــده بود که زنان نیز در آن سهم بسیاری دارند دست یابیم.وی با تأکید 
بر اینکه در حال رایزنی برای حضور 30درصدی کاندیدای زن در لیســت های انتخاباتی هســتیم گفت: امروز در اکثر 
احزاب اصلاح طلب بحث حضور حداقل 30درصدی زنان در شورای مرکزی احزاب در حال صورت گرفتن است.عضو 
مجمع زنان اصلاح طلب در پایان از تلاش مرضیه وحید دستجردی به دلیل انسجام زنان اصولگرا تقدیر و تشکر کرد..

گزینهنهاییاصلاحطلبان
مرتضی حاجــی عضو بنیــاد باران و عضو شــورای 
راهبردی اصلاح طلبــان در گفت و گویی تفصیلی با 
فارس به تشــریح برنامه ها و اقدامات اصلاح طلبان 
و شــورای راهبردی برای انتخابــات آینده پرداخت.
حاجــی همچنیــن در ایــن گفت و گو دربــاره وجوه 
اختلافی شورای راهبردی اصلاح طلبان با شورای 
هماهنگی اصلاحات که با انتقادهایی نیز از ســوی 
اصــلاح طلبــان از جمله قائــم مقام حــزب اعتماد 
ملی مواجه شــده بود، توضیحاتــی را ارائه کرد.این 
فعال اصلاح طلب درباره بازگشــت  چهره هایی نظیر 
موسوی خوئینی ها و عبدالله نوری به عرصه سیاست 
معتقد اســت: فعالیت سیاســی آنها به پرشور شدن 
انتخابات کمــک می کند.حاجی که بر اصلاح طلب 
بــودن مجلس آینده تاکیــد دارد و عــارف را بهترین 
گزینه ریاســت مجلــس آینــده می دانــد، می گوید 
»رئیس جمهور فعلی با مجلس خیلی راحت نیست.«

عامل»ایدز«واردمیشود!
براساس آمارهای غیررسمی، تعداد بیماران هموفیلی 
قربانی فرآورده های خونی آلوده فرانســوی در ایران 
300 نفر است اما براساس آمار رسمی وزارت بهداشت 
تا کنون 125 نفر از بیماران هموفیلی، مبتلا به هپاتیت 
و کلیــوی در اثر اســتفاده از فرآورده های خونی آلوده 
به ویروس ایدز جان خود را از دســت داده اند. نتیجه 
سهل انگاری دولت فرانسه در دوران نخست وزیری 
»لوران فابیوس« اولین بیمار مبتــلا به ایدز در ایران 
شناسایی شد. پرونده این رسوایی که همچنان بدون 
دریافت غرامت باز اســت.نکته حائــز اهمیت در این 
پرونده همزمان با انتشار خبر آمدن وزیر خارجه فرانسه 
»لوران فابیوس« به کشورمان در روزهای اخیر است 
چرا که یادآور رســوایی این شــخص در رابطه با ورود 
خون هــای آلوده به برخــی کشــورها از جمله آلمان 
غربی، ایتالیا، آرژانتین، عربستان، عراق و ایران است.

برجامدرشورايامنیتملي
صفر نعیمي رز،سخنگوي فراکسیون رهروان ولایت 
مجلس شــوراي اســلامي در گفتگو بــا آریا گفت، 
شوراي عالي امنیت ملي توافق برجام را تصویب کرده 
اســت البته اگر این تصویب تاحالا انجام هم نشــده 
باشد اما تصمیم گیري براي تصویب توافق انجام شده 

است و به زودي اینکار انجام مي شود.

کنایهمصباحبهروحانی
آیت الله مصباح یزدی رئیس موسســه امام خمینی 
)ره( در افتتاحیه بیســتمین دوره طرح ولایت با بیان 
اینکه من از دوران کودکی سئوالات دینی ام روز به روز 
بیشتر و وسیع تر می شــد، اظهار کرد: علت بسیاری 
از جنایت ها در دنیا این اســت که عده ای غیر از دنیا 
چیزی را نمی بینند، گفت: برخی که چنین طرز فکری 

را دارند، می گویند به جهنم که دلواپسی.

توافقوین،ترکمنچاینیست
مهدی دواتگــری، عضو کمیســیون امنیــت ملی و 
سیاست خارجی مجلس شــورای اسلامی در ارزیابی 
خود از گزارش ظریف در مورد برجام به نمایندگان ملت 
گفت: بحث مذاکرات همواره یک داد و ستد است که 
چیزهای داده می شود و چیزهای نیز گرفته می شود و 
آن مسئله که روشن است این معناست که ما نباید این 
توافق را همانند توافقنامه ترکمنچای بدانیم و در آن راستا 
تلقی اش کنیم و زیرا این توافقنامه برای ما منافعی دارد 
و در عین حال اگر ایرادات و اشکالاتی داشته باشد باید 
با مذاکره کنندگان مطرح شود و در میان گذاشته شود.

فرجامروحانی
محمد غرضی، در مورد مذاکرات هسته ای و توافق 
ایران و 1+5 اظهار داشت: آمریکایی ها به این توافقی 
که با ایران صورت گرفت محتاج تر بودند. وی افزود: 
آمریکایی ها علیه جمهوری اســلامی جفاها کردند 
آنها کودتای 2۸ مرداد، جنگ تحمیلی را علیه ایران 
صورت دادند و ما پاســخ رفتارهای آمریکا را همواره 
دادیم.غرضی خاطرنشان کرد: سال های نه چندان 
دور آمریکا قدرت اول منطقه خاورمیانه بود اما ایران 
با توانمندی هــای خود به قــدرت اول منطقه تبدیل 
شد.غرضی در مورد گشــایش های اقتصادی دولت 
یازدهم پس از توافق هسته ای نیز گفت: دولت آقای 
روحانی نتیجه دولت هایی اســت که ناکارآمد بودند 
بنابراین اگر آقای روحانی بیش از درآمدش هزینه کند 

به سرانجام دیگر دولت ها دچار خواهد شد.

خبرنامه
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